
 

 
 

 
 
Forslag til generalforsamling 2022 
 
Jeg foreslår, at vi udvider basketbanen til en hel bane på tværs med to basketkurve. 

 

Jeg foreslår også, at der bliver sat hegn op mod vej og cykelsti for at forhindre farlige 

scenarier med bolde på vejbane og cykelsti - hertil kommer børn på de respektive steder, 

når de løber efter boldene. 

 

Med venlig hilsen 

Jeanne Lindblad (FV 488) 


